
 
 
 
 
Ajalehe Sakala kaudu oleme saanud teada, et Viljandi linnavalitsus tellis kunstnik Urmo Rausilt 
linna sissesõitude kujunduse kavandid ning hiljem tunnistas esitatud töö teostamiseks 
kõlbmatuks. Nagu leheveergudelt on olnud võimalik lugeda, on kunstnik õigustatult solvunud 
linnavalitsuse käitumise üle. 
 
Viljandi linnavolikogu fraktsioon Kodune Viljandi tahab teada, kelle huvides on läbi viidud kogu 
see linna mainet määriv ja andekat kunstnikku alandav salajane sekeldamine ning pöördub Teie 
poole arupärimisega: 
 
1. Kes ja miks otsustas Urmo Rausilt tellitud kavandid ilma neid linnarahvale tutvustamata tagasi 
lükata?  
 
2. Miks linnapea väitis oma kirjas Urmo Rausile, et tema kavandite tagasilükkamise põhjuseks 
on „linna tagasihoidlikud võimalused nende realiseerimisel“ (2008.a eelarve võimalused olid ju 
selleks ajaks prognoositud ja eelarvemenetlus käis), kui 5 kuud hiljem oli võimalik välja 
kuulutada samasisuline, aga kaheksa korda kallima projekti saamiseks kopsaka auhinnafondiga 
konkurss? 
 
3. Kas linnapea on nõus  linnarahvale tutvustama käimasolevale konkursile laekuvaid töid 
kõrvuti Urmo Rausi kavanditega enne lõppotsuse langetamist Viljandi linna uute 
sissesõidutähiste tellimise suhtes? 
 
Arupärimisele palume vastata kirjalikult kümne päeva jooksul ning suuliselt 25.04.2008.a 
toimuval volikogu korralisel istungil.   
 
 
 
 
Mart Salumäe, Viljandi Linnavolikogu Valimisliit Kodune Viljandi fraktsiooni esimees  
 


